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Emne:                                        Øksnes marka omtale blant lokalaviser og folk i distrikta.
 
Til 
Kommunedirektøren i Austrheim Kommune.
 
Jeg og mange med meg reagerer på omtalen av  arbeidet som foregår i og ifm. Øksnes marka .
 
Har kommunale myndigheter inklusiv landbruksmyndigheter kontroll på  tillatelser som er gitt ifm. 
Øksnes marka?
 
Folk på bygda vår, samt andre folk fra nabokommunene våre lurer på om kommunen i det heile har 
kontroll på gitte tillatelser?
 
Slik det fremstår i lokalavisene så er dette arbeidet  uten noen  form for kontroll, her får entreprenør 
halda på som han vil. Er dette tilfelle eller er det flere agendaer her?
 
Avisene sier at det skal transporteres store mengder stein fra Øksnes marka? Er dette noe 
administrasjonen har gjort avtale med entreprenør om? 
 
Forslag:
Informer på Austrheim kommune sine hjemmesider om det pågående arbeidet i Øksnes marka samt ifm. 
Øksnes marka.
 
Det å få ut den rette informasjonen om denne saka  vil være positivt for administrasjonen i kommunen, 
slik det er no ,så er det mildt sagt kjempe Negativt. 
 
 
MVH
Reidar Ulvøy
 


